
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання сімдесят п’ятої сесії  

міської ради восьмого скликання  

 

26 червня 2024 року м.Пирятин № 76 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб.  

Присутні –18 депутатів: Білик Юрій Володимирович, Гаркавенко Олександр 

Михайлович, Гусак Олексій Миколайович, Солонський Олег Миколайович, 

Демиденко Ніна Михайлівна, Дубецький Богдан Васильович, Йощенко 

Владислав Миколайович, Клепач Валентина Олексіївна, Криворучко 

Володимир Володимирович, Курочка Олександр Степанович, Куча Олег 

Євгенійович, Люльченко Олександр Анатолійович, Пазюк Сергій Георгійович, 

Герасименко Алла Валеріївна, Тристан Олег Валерійович, Хоменко Олексій 

Віталійович, Ящик Віталій Михайлович, Ящик Олександр Михайлович та 

міський голова Сімонов А.В. 

Відсутні – 8 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Близнюк 

Владислав Іванович, Василенко Микола Васильович, Жданов Олексій Іванович, 

Захарченко Аліна Олегівна, Міхєєв Дмитро Сергійович, Тарасенко Тетяна 

Василівна, з різних причин та 

 

 

 Головував на сесії міський голова Андрій Сімонов (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання сімдесят п’ятої 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

На засідання прибув та зареєструвався депутат Курочка О.С. 

 

Звучить гімн України 

  

Марченко Валерій Михайлович 



Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію вніс депутат міської ради                    

Демиденко Н.М. обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – 

Солонський О.М. та Курочка О.С. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Демиденко Н.М. внесла пропозицію обрати лічильну 

комісію у складі трьох осіб, персонально – Білик Ю.В., Клепач В.О. та Хоменко 

О.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд сімдесят п’ятої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання виноситься 40 питань. Усі вони були 

попередньо розглянуті на засіданнях профільних комісій, які відбулися 

17,18,19,20 червня 2024 року. Таким чином, був сформований проєкт порядку 

денного, який налічує 40 питань та, відповідно до Регламенту Ради, „Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про затвердження Програми зайнятості населення на 2024 рік 

2. Про внесення змін до Програми підтримки безпритульних тварин на 

території Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

„Долоні надії“ 

3. Про внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської 

міської  територіальної громади на 2024 рік 

4. Про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ 

5. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік“ 

6. Про внесення змін до Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 рік  

7. Про затвердження Програми „Молодь Пирятинщини на 2024 рік“ 



8. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

9. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік 

10. Про внесення змін до рішення сімдесят третьої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 03 травня 2024 року № 248 

11. Про передачу на баланс виконавчого комітету Пирятинської міської 

ради майна відділу освіти, молоді та спорту Пирятинської міської ради 

12. Про утворення пересувного віддаленого робочого місця адміністратора 

відділу (Центру) надання адміністративних послуг виконкому Пирятинської 

міської ради 

13. Про внесення доповнень до рішення п’ятдесят дев’ятої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 27 вересня 2023 року № 455 

14. Про внесення змін до рішення шістдесят шостої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 22 грудня 2023 року № 644  

15. Про звернення депутатів Пирятинської міської ради щодо поточного 

ремонту відрізку автошляху Р-67 Чернігів-Ніжин-Прилуки-Пирятин 

16. Про затвердження громадянам технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) 

17. Про затвердження громадянам проєктів землеустрою щодо зміни 

цільового призначення земельної ділянки 

18. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) громадянам 

19. Про надання дозволу громадянці Винник А.О. на виготовлення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки 

для будівництва та обслуговування будівель торгівлі 

20. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки комунальної власності та укладення договору оренди з громадянкою 

Щитченко Н.І. 

21. Про дострокове припинення договору оренди землі з громадянкою 

Козій Л.Г. 

22. Про укладення договору оренди землі з громадянкою Мосохою О.В. 

23. Про надання дозволу громадянину Вівташу Р.О. на виготовлення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки 

24. Про надання дозволу громадянину Підгорному В.В. на виготовлення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки 

для будівництва та обслуговування будівель торгівлі 

25. Про внесення змін до рішення сімдесят четвертої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 29 травня 2024 року № 278 

26. Про надання дозволу Пирятинському УВП Полтавського УВО 

„Електроконтакт „УТОС“ на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельної ділянки  



27. Про надання дозволу ТОВ „Науково-виробнича фірма „Лідвер“ на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельної ділянки  

28. Про затвердження АТ ,,ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО“ проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки  

29. Про затвердження СТОВ ,,Придніпровський край“ технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення)меж земельних 

ділянок в натурі (на місцевості) та передачу їх в оренду  

30. Про затвердження ТОВ „ВЕСТ ОЙЛ ГРУП“ проєкту землеустрою 

щодо зміни цільового призначення земельної ділянки 

31. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки комунальної власності та укладення договору оренди з громадянином 

Даайбес Халед 

32. Про затвердження громадянину Хижняку В.В. проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки та передачу її в оренду 

33. Про надання дозволу громадянину Маслаку А.В. на виготовлення 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земельної ділянки  

34. Про укладення договорів оренди землі з громадянином Маслаком А.В. 

35. Про внесення змін до договорів оренди землі з ТОВ „Леляківське“ 

36. Про внесення змін до договорів оренди землі з ПСП „Хлібодар“ 

37. Про розроблення проєкту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки комунальної власності сільськогосподарського 

призначення 

38. Про затвердження ТОВ „Леляківське“ проєкту землеустрою щодо 

зміни цільового призначення земельної ділянки 

39. Про надання дозволу громадянину Митропану Є.В. на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

40. Про надання дозволу АТ „Антонов“ на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

41. Різне 

 

 Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти порядок денний за основу. 

 

Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний сімдесят п’ятої 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 40 питань та 

„Різне“, в цілому. 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Затвердити порядок денний пленарного засідання сімдесят п’ятої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 40 питань та 

„Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – в межах 2 хв 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 2 годин.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання 

(Хвилина мовчання). 

 

Міський голова Андрій Сімонов передав Подяки Полтавської обласної 

ради за патріотизм, вагомий внесок у боротьбу за незалежність та 

територіальну цілісність України, всебічну підтримку Збройних сил України 

жителям Пирятинської громади Володимиру Побочію та Сергію Довженку. 

Подяку правління громадської організації ветеранів та інвалідів Лубенського 

району „Союз Чорнобиль України“ отримало ТОВ „ГЯДТ АГРО“ (керівник 

Олексій Гусак). 

Відповідно до Регламенту Пирятинської міської ради восьмого скликання, 

слово для виступу взяв Куча О.Є., депутати міської ради, який повідомив, що 

на деяких перехрестях міста дерева та порослі обмежують видимість. 

Запропонував обстежити перехрестя міста та винести дане питання на розгляд 

комісії з дорожнього руху. 

Сімонов А.В., міський голова, доручив заступнику Бровару Г.Д. взяти дане 

питання на особистий контроль. 

Тристан О.В., депутат міської ради, який ознайомив присутніх з 

колективним зверненням кооперативу СК „Магістраль“ щодо відсутності 



водопостачання та необхідності проведення капітального ремонту водонапірної 

башти (додається). 

 

На засідання сесії прибув та зареєструвався депутат Гусак О.М. 

 

 Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про 

затвердження Програми зайнятості населення на 2024 рік. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 297 додається). 

 
2. СЛУХАЛИ: 

Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення 

змін до Програми підтримки безпритульних тварин на території Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024-2027 роки „Долоні надії“. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 298 додається). 

 
3. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який проінформував про внесення змін до Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської  територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення №299 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який проінформував про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 300 додається). 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про внесення змін до „Програми підтримки 

Збройних Сил України, підрозділів територіальної оборони, які розташовані на 

території Пирятинської міської територіальної громади, на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 301 додається). 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 302 додається). 



7.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про затвердження Програми „Молодь Пирятинщини на 2024 

рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 303 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“, який проінформував 

про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 304 додається). 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Науменко В.М., завідувача сектору планування та аналізу доходів, яка 

проінформувала про внесення змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 305 додається). 

 



 Головуючий, міський голова Сімонов А.В., покинув залу засідань, право 

ведення сесії передав секретарю ради С.Г. Пазюку. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про внесення змін до рішення сімдесят третьої 

сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання від 03 травня 2024 року 

№248. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

Відсутні на пленарному засіданні – 1 особа (Курочка О.С.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 306 додається). 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про передачу на баланс виконавчого комітету Пирятинської 

міської ради майна відділу освіти, молоді та спорту Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особа. 

Відсутні на пленарному засіданні – 1 особа (Курочка О.С.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 307 додається). 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Козін І.І., керуючого справами виконавчого комітету міської ради, яка 

проінформувала про утворення пересувного віддаленого робочого місця 

адміністратора відділу (Центру) надання адміністративних послуг виконкому 

Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 



Відсутні на пленарному засіданні – 1 особа (Курочка О.С.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 308 додається). 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Козін І.І., керуючого справами виконавчого комітету міської ради, яка 

проінформувала про внесення доповнень до рішення п’ятдесят дев’ятої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 27 вересня 2023 року № 455. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 309 додається). 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики, яка проінформувала про внесення змін до рішення 

шістдесят шостої сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання від 22 

грудня 2023 року № 644.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 310 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Пазюка С.Г., секретаря ради, який проінформував про звернення депутатів 

Пирятинської міської ради щодо поточного ремонту відрізку автошляху Р-67 

Чернігів-Ніжин-Прилуки-Пирятин. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 311 додається). 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження громадянам технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 312 додається). 

 
17. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження громадянам проєктів землеустрою щодо 

зміни цільового призначення земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 313 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) громадянам. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 314 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянці Винник А.О. на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земельної ділянки для будівництва та обслуговування будівель торгівлі. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 315 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки комунальної власності та укладення договору оренди з 

громадянкою Щитченко Н.І. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 316 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про дострокове припинення договору оренди землі з 

громадянкою Козій Л.Г. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 317 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з громадянкою 

Мосохою О.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 318 додається). 

 

23.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянину Вівташу Р.О. на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 319 додається). 

 

24.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянину Підгорному В.В. на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земельної ділянки для будівництва та обслуговування будівель торгівлі. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 320 додається). 

 

25.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до рішення сімдесят четвертої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 29 травня 2024 року № 278. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 321 додається). 

 

26.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу Пирятинському УВП Полтавського 

УВО „Електроконтакт „УТОС“ на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельної ділянки.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 322 додається). 

 

27.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу ТОВ „Науково-виробнича фірма 

„Лідвер“ на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу 

та об’єднання земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 323 додається). 

 

28.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження АТ ,,ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО“ проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 324 додається). 

 

29.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження СТОВ ,,Придніпровський край“ 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення)меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості) та передачу їх в оренду.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 325 додається). 

 

30.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження ТОВ „ВЕСТ ОЙЛ ГРУП“ проєкту 

землеустрою щодо зміни цільового призначення земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 326 додається). 



31.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки комунальної власності та укладення договору оренди з 

громадянином Даайбес Халед. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 327 додається). 

 

32.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження громадянину Хижняку В.В. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та передачу її в оренду. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 328 додається). 

 

33.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянину Маслаку А.В. на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земельної ділянки.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 329 додається). 

 

 



34.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договорів оренди землі з громадянином 

Маслаком А.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 330 додається). 

 

35.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до договорів оренди землі з ТОВ 

„Леляківське“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик В.М. та Ящик О.М., депутати міської ради, які повідомили що 

мають конфлікт інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та 

голосуванні брати не будуть. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 331 додається). 

 

36.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до договорів оренди землі з ПСП 

„Хлібодар“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик В.М. та Ящик О.М., депутати міської ради, які повідомили що 

мають конфлікт інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та 

голосуванні брати не будуть. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 



  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 332 додається). 

 

37.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про розроблення проєкту землеустрою щодо зміни 

цільового призначення земельної ділянки комунальної власності 

сільськогосподарського призначення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 333 додається). 

 

38.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження ТОВ „Леляківське“ проєкту 

землеустрою щодо зміни цільового призначення земельної ділянки. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик В.М. та Ящик О.М., депутати міської ради, які повідомили що 

мають конфлікт інтересів з даного питання, тому участі в обговоренні та 

голосуванні брати не будуть. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 3 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 334 додається). 

 

39.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянину Митропану Є.В. на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки.  



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 335 додається). 

 

40.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу АТ „Антонов“ на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 336 додається). 

 

41.СЛУХАЛИ в „Різному“: 

Хоменка О.В., депутата міської ради, який повідомив про усне звернення 

громадян щодо заборони Національним природним парком „Пирятинський“ 

знаходитися відпочиваючим у облаштованих на узбережжі річки Удай зонах 

відпочинку. Люди скаржаться, що працівники НПП не тільки забороняють 

користуватися столиками чи мангалом, а ще вимагають звільнити берег річки  

та перейти на інше місце. Запропонував керівництву вивчити дане питання. 

 

Головуючий подякував усім за роботу та оголосив сімдесят п’яту сесію 

Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

 

Звучить гімн України. 

 

 

Міський голова А.В. Сімонов 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 


